
         Police dn. 11.11.2015 r. 

Grzegorz Ufniarz 

Radny Rady Miejskiej w Policach. 

 

 

 

 

Sz. P. 

Władysław Diakun 

Burmistrz Polic 

 

 

INTERPELACJA RADNEGO 

 

 W związku ze zdarzeniem w dniu 10.11.2015 na ul. Grunwaldzkiej(potrącenie 

pieszego na przejściu dla pieszych) zwracam się z prośbą o przedstawienie informacji jakie 

podjęte zostały działania poprawiające bezpieczeństwo na ulicach Polic w roku 2015. 

Pytanie moje wynika z bardzo złych doświadczeń z przełomu roku 2014 i 2015, kiedy to na 

terenie Polic doszło do kilkunastu potrąceń pieszych na przejściach dla pieszych. 

Zapowiadano wówczas podjęcie działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa. Dlatego 

zwracam się o informację jakie konkretnie działania zostały przeprowadzone. 

 


